
Generalforsamling i Blåbjergnet onsdag d. 20/3 

 

1. Velkomst ved Søren Bloch og valg af dirigent. 
Valgt blev Olav Rudolph. 
 

2. Valg af Stemmetællere 
Valgt blev Jan Nielsen og John Hansen 
 

3. Bestyrelsens beretning 
Se bilag 
Jytte: Hvor mange medlemmer har vi. 
Søren/Peder: ca. 700 
 

4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Regnskabet fremlægges af Søren Jensen fra Partner Revision 
Jytte: Hvorfor er bestyrelses honnorar steget 
Søren: Skattefar hæver den ekstra del efter indberetning 
 

5. Fremlæggelse af budget 
Fremlægges af Peder: 
Hermann: Hvor bliver foreningen strøm 
Peder: Alle forstærkere bruger strøm hele døgnet 
Herman: Hvem er ASOM 
Peder forklarede at det er en forening som indkøber TV og Internet for os og andre lignende 
foreninger 
 

6. Indkomne forslag 
ingen 
 

7. Valg af bestyrelsen for 3 år. På valg er Peder Hjort og Jesper Wulff 
Genvalgt blev Peder og Jesper 
 

8. Valg af 2 suppleanter (for 1 år) 
Valgt blev Åse Andersen og Keld Brarup  
 

9. Valg af revisor 
Partner Revision blev genvalgt 
Udvidet revision blev valgt 
 

10. Eventuelt 

 

 

 

Dirigent 

  



Bilag 

 

Bestyrelsens beretning til generalforsamling 20/3-2024 
Velkommen til dette års generalforsamling. 

Jeg vil i bestyrelsens beretning se tilbage på året som er gået og kigge lidt frem i det 
nuværende år. 

2023 har på mange måder været et år nul og så alligevel ikke, for Blaabjergnet. Blaabjergnet er 
vores nye navn som blev vedtaget på sidste generalforsamling. 

Vi har i 2023 brugt rigtig meget tid på at få vores nye koncept (ASOM) til at køre. Vi har et godt 
samarbejde med ASOM, men al begyndelse er svær. Vi synes vi er kommet godt fra land og vi 
mener i bestyrelsen at vi kan tilbyde nogle gode produkter.  

Der er også blevet brugt kræfter på at færdiggøre renoveringen af vores passivenet. Det er nu 
færdigt og vi kan nu levere 1000mb. Arbejdet er blevet besværliggjort af store gravearbejder i 
byen i forbindelse med kloak separering. I øjeblikket og sikkert også i en rum tid fremover 
bliver der gravet i byen. Det betyder desværre at vores kabler i jorden bliver gravet over. Det er 
som I nok forstår ude af vores hænder, men det er supertræls. 

Der er altid mange meninger om tv-pakker, tv-priser, internet hastigheder og priser. Vi lytter og 
prøver i bestyrelsen at ramme så bredt som muligt. På tv-delen er der ikke meget at gøre. Tv-
kanaler koster nu engang det de koster, men vi forsøger at gøre vores indflydelse gældende 
hvor vi kan. 

Det er vigtigt at man som kunde kontakter vores kundeservice (44408342) hvis man har 
problemer med tv eller internet. De sidder klar ved telefonen hverdage fra 9-21 og i 
weekenderne fra 11-21. Vi kan ikke få problemerne løst hvis vi ikke ved de er der. Hvis 
problemet omhandler en enkelt kunde, vil problemet som regel blive løst hurtigt men helst 
inden for en dag højest to. Omhandler problemet flere kunder gør vi alt hvad vi kan for at løse 
problemet med det samme. Vi har en god økonomi i foreningen. Vores overskud går til at 
nedbringe vores lån i sparekassen, som vi optog i forbindelse med den store renovering af 
vores passive net. Så snart vi har betalt vores gæld vil et evt. overskud gå til billigere tv og 
internet til vores medlemmer. 

Jeg vil gerne sige en stor tak til den øvrige bestyrelse i Blaabjergnet for det store stykke arbejde 
som er blevet udført i 2023.  

Hvis jeg skal se lidt på 2024. 

Vi håber at 2024 bliver et almindeligt driftsår hvor vi får flere medlemmer i vores forening. Vi 
skal arbejde på at komme med ved de nye udstykninger på den gamle rådhusgrund.  

Vi vil ved hjælp af markedsføring og vores billige internet priser prøve at få flere medlemmer. 

Vi håber også at alle de medlemmer vi har i dag  vil være gode ambassadører, og hjælpe os 
med at få flere medlemmer.  


